
Viking Kağıt ve Selüloz A.Ş.’nin 28.03.2016 tarihinde yapılan Olağan Genel Kurul toplantısında 

sorulan sorulara ilişkin olarak yapılan açıklamadır. 

Soru: Şirket zarar etmesine rağmen yatırım yapılıyor. Demek ki umudumuz var diye 

düşünüyorum bu görüşe katılıyor musunuz? 

Cevap: Viking Kağıt fabrikamız tam kapasite çalışmaktadır. Fabrikanın kapasitesini ve 

makinalarımızı bakımdan geçirdik, biraz daha iyileştirdik. 2016 yılında kapasitesini daha da 

verimli kullanacaktır. Ayrıca, sadece fabrikanın kapasitesi değil dışarıdan da yarı hammadde 

alarak ürettiğimiz ürünler var ve bu ürünler ile ilgili olarak da artık tam kapasite bir yapıda çalışır 

haldeyiz. Büyük bir rekabet içerisinde olan Türkiye temizlik kağıtları sektöründe fazla kapasite 

bulunmaktadır. Yeni, son derece modern, elektrik tüketimini verimli kullanabilen işçiliği 

minimize edebilen büyük fabrikalar kurulmaktadır. Kurulan bu fabrikalar ihracata da ürün 

vermelerine rağmen Viking Kağıt kendine bir niş pazar payı muhafaza ettiği için herhangi bir 

satış sorunu yoktur. Gerekli yatırımlar yapılmaktadır. İleride enerji ile de ilgili yatırım yapabiliriz. 

Şirket ileride kara geçecektir düşüncesindeyiz. Bu yıl yaptığımız yatırımla 45 bin ton kapasiteye 

ulaştık. Bulunduğumuz sektörde kapasite fazlası olması, yoğun fiyat rekabetini oluşturmaktadır. 

Viking Kağıt olarak, fiyat rekabetinin dışında kalacak şekilde kendimizi konumlandırdık. Tüm 

üretimimizi satışa döndürüyoruz.  

 


